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A thuismitheoir/chaomhnoir,
Beidh Gaelscoil Naomh Padraig ar oscailt ar Dé Luain 5 Marta.
Ta roinnt pointi eolais roimhré:

»  Téana cosdin glanta agus sabhailte ar thaobh amhéin den bhéthair 6n timpeallan ar aghaidh
ag barr Bhothair an Chaisleain

*  Beidh an geata ar lana Eiscir ar oscailt cé go mbeidh bunscoil Eiscir Educate Together dunta
amarach (t4 na cosain glanta anseo chomh maith)

»  Beidh Gaelscoil Eiscir Riada agus Colaiste Cois Life ar oscailt amarach. Is cinneadh
Colaiste Chois Life ¢ an geata a oscailt chun siul trid 6 thaobh Eiscir Riada.

*  Bealach isteach go GSNP: Siulfidh na paisti trid an taobh gheata mar is ghnath

Moltai:

*  Mas féidir agus ma ta sé sabhailte; scaoil amach do phaiste ag an timpeallan ag barr Bhéthair an
Chaisledin agus lig d6ibh sitl sios. Beidh fadhbanna ann le tracht amarach.

* Té suiomh na scoile sabhailte 6 thaobh teacht isteach agus imeacht de. Beidh ar gach
tuismitheoir cinneadh pearsanta a dhéanamh an bhfuil sé sabhailte a bpaiste a chur ar scoil/a
choinnedil sa bhaile.

Dé hAoine 9/3/18 - inseirbhis do chaomhnu leanai curtha ar cheall

T4 an leath-lae inseirbhise chaomhnu leanai curtha ar cheall. Beidh na daltai ar scoil ar feadh an lae
(6na 09:00 - 13:40 & 09:00 - 14:40) ar an 14 seo. Ar leithscéal faoin bhfogra déanach!!

Le meas,

Liam Breathnach (P.O)



Date: 04/03/18

Dear parent/guardian,
Gaelscoil Naomh Padraig will be open tomorrow, 5th March 2018.

Please read the following points:

. The paths are cleared on one side of the road from the Roundabout at the top of Castle Road
down to the school.

. The gate from Esker Lane will be open tomorrow morning. It has also been cleared for
pedestrian use.

. Coldaiste Cois Life and Eiscir Riada are due to open tomorrow. It will be a decision for
Colaiste Cois Life whether the pedestrian gate from the Eiscir Riada side will be open and
accessible tomorrow morning.

*  Entrance point to GSNP: The children will walk in through the side gate as normal
tomorrow.

Moltai:

* If'it is manageable and safe to do so: please let your child walk down on the path from the
Castle Road roundabout to alleviate traffic congestion tomorrow morning. It is entirely
understandable if you are reluctant to do so if you feel your child is too young.

*  The school premises is safe for the children to enter and leave the school. The paths inside the
school premises that will be in use have all been cleared away. Each parent will have to make a
personal decision on whether you consider it safe to allow your child to make their way to
school or not. We appreciate each individual circumstance is unique.

Dé hAoine 9/3/18 - inseirbhis do chaomhnu leanai curtha ar cheall:

The scheduled inservice half day on Friday, the 9th March has been cancelled. Therefore, there will
be a full day of school for all students on Friday the 9th of March. Apologies for the short notice.
We hope it doesn t cause too much inconvenience.

Le meas,

Liam Breathnach (P.O)






